
Interpelacja z dnia 27 sierpnia 2022

W nawiązaniu do odpowiedzi Nr BRM.0003.35.2022 z dnia 26.08.2022 r. proszę o informację w poniższym zakresie. 

15 września 2021 roku skierowałem do Burmistrz wniosek do budżetu na 2022 rok. We wniosku tym wniosłem o
zabezpieczenie kwoty 400 tys. zł. na zagospodarowanie pasa zieleni wzdłuż ul. Warszawskiej na odcinku od ul.
Włościańskiej do ul. Graniczka. Przypomnę uzasadnienie: 

"Od wielu już lat inwestycje w poprawę estetyki pasa zieleni wzdłuż głównej arterii miasta, jaką jest ul. Warszawska,
czynione są jedynie na odcinku od ul. Brukowej do ul. Baonu Zośka. Pas zieleni na dalszym odcinku drogi, poza drobnym
fragmentem nieopodal ul. Jedności Robotniczej, pozostaje wciąż niezagospodarowany. Brak inwestycji w
zagospodarowanie pasa drogowego na odcinku od ul. Włościańskiej do ul. Graniczka jest niezrozumiały, a ponadto
społecznie niesprawiedliwy. Stąd wniosek o podejście do inwestycji tej w sposób całościowy". 

W otrzymanej 20.12.2021 r. odpowiedzi można przeczytać: "Pas zieleni wzdłuż ul. Warszawskiej – na wskazanym
odcinku realizowane są prace koncepcyjne i kosztorysowe. Wykonują je studenci SGGW, co nie wymaga
zabezpieczenia środków po stronie Gminy. Po wyborze koncepcji Urząd wystąpi o środki na etapową realizację.
Spodziewana jest też możliwość skorzystania z funduszy zewnętrznych". 

Proszę o informację: 
1. Skoro okazało się, że "zakres i obszar prac przewyższył na obecnym etapie możliwości młodych projektantów –
studentów" z SGGW, którzy pracowali nad projektem od jesieni zeszłego roku to dlaczego zleciła Pani kolejny już raz,
tym samym studentom, wykonanie koncepcji opracowania projektu zagospodarowania rowów odwodnieniowych? Czy
nie szkoda jest Pani czasu na swego rodzaju "eksperymenty"? 
2. Dlaczego nie ubiegała się Pani w tym roku o fundusze zewnętrzne w celu sfinansowania przedsięwzięcia (zgodnie z
pismem z dnia 20.12.2021)? 
3. W jaki sposób realizowana jest rokrocznie inwestycja polegająca na zagospodarowaniu pasa zieleni wzdłuż ul.
Warszawskiej na odcinku ul. Brukowa - ul. Wiślana i dalej ul. Wiślana - ul. Włościańska? Czy Urząd realizuje prace w
oparciu o jakiś istniejący projekt dla wspomnianych odcinków? Czy są to jedynie zapisy zawarte w umowie dot. rodzaju
roślin i ilości nasadzeń? 
4. Proszę o udostępnienie umowy na realizację ww inwestycji. 
5. Jaki jest roczny koszt zagospodarowania wspomnianych wyżej odcinków ul. Warszawskiej? 
6. Dlaczego, pomimo Pani zapewnień w trakcie rozmów nad budżetem na 2022 rok nie zabezpieczyła Pani środków
finansowych, które pozwoliłyby na realizację zagospodarowania zieleni ul. Warszawskiej na przedmiotowym odcinku w
bieżącym roku? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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